
 

   
  
 

Protokoll 12-11-21 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, onsdagen den 21 november 2012. Telefonmöte. 
 
Närvarande: Gunilla Andersson, Elisabeth Söderström, Annicka Barvestad, Jill Adolfsson, 
Jessica Jacobsson, Ingemari Axelsson och Camilla Åberg. 
 
Ej anmält förhinder: Annica Johansson 

 
 
§1.  Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2.  Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen.  
 
§3.  Val av justerare  
Till justerare valdes Jessica Jacobsson. 
 
§4.  Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 
Föregående protokoll hänskjuts till nästa möte. 
 
§6. Kassarapport 
Kassarapporten den 21 november 46 265,62 
Medlemsantalet den 21 november är 198 st. 
 
§7. Inkommande/utgående post 
Ordförande gick igenom inkommen post. 

 
§8. RUS exteriör/mental 

•  Avelsgruppen: Fortsatt jobb med RAS-revideringen. Avelsgruppen planerar att 
anordna ett uppfödarmöte (telefonmöte). 

•  Utställningsgruppen: Inget att rapportera. Jessica Jacobsson arbetsledare för nästa 
rasspecial.  

•  Mentalgruppen: Styrelsen beslutade att skjuta upp MT till hösten, pga litet intresse.  
•  Rasmontern Stockholm Hundmässa: Ordförande tar fram material. Elisabeth 

ordnar en tävling i rasmontern. 
•  SBK Exteriördomarkonferens: Raskompendium med kommentarer ska tas fram. 

Klart 30 april 2013, till SKK för granskning. Kostnad för tryck genom SKK. Beslut tas 
under nästa möte. Styrelsens förslag av presentatör, Nina Karlsdotter.  

•  Rapport inför organisationskonferensen: Ordförande kontaktar Titti Benjaminsson, 
för fortsatt arbete. 

 
§9. Rapport från arbetsgrupper 
Vita Svepet: inget att rapportera.  
 
 
§10. Årsmötet 

•  Södertälje: upptaget 
•  Norrköping: Annicka, Camilla försöker hitta en bra lokal.  

 



 

  
§11. Övriga frågor  

•  Medlemsmöte: Information från de tre medlemsmötena.  
•  SBK-rasernas framtid: Rasklubbarna har fått frågor att diskutera innan och under 

mötet. Gunilla önskar avelsrådets och styrelsens kommentarer helgen innan mötet. 
 

 
§12. Nästa möte 
Tisdag den 18 december klockan 19:30.  
 
§13. Avslutning 
Ordförande, Gunilla Andersson tackade alla närvarande och avslutade mötet.  
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Jessica Jacobsson, justerare 
 
 

 
 


